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Styrelsemöte för Simris  -Viarps Byalag    Protokoll nr 3, 2022 
 

Tid: Söndagen den 2 oktober kl 14.00 hos Fredric Ferrari 
 

Närvarande: Fredric Ferrari, Karin Lefvert, Lars Hägg, Lena Nydahl och Andreas 
Rebert. 
Ej närvarande: Annika Hallkvist, Johan Mannergren, Mats Wallgren. 

 
 
      § 1 Genomgång av protokoll nr 2 
 Vi gick igenom protokollet som godkändes av de närvarande. 
 
      § 2 Presentation av Andreas Rebert 

Andreas bor sedan 6 år tillbaka på Simris Bygata 28 och har växt upp i 
Hammenhög. Andreas är civilingenjör i Datateknik och intresserad, förutom av 
teknik, av bl a trädgård och biodling. Andres är också intresserad av att adjungeras 
till byalagets styrelse. 

  
      § 3 Ny logotyp 

Efter namnbytet behöver byalaget en ny logotype. Andreas har tagit fram några 
exempel och kommer att vidareutveckla dessa till nästa styrelsemöte. 

  
      § 4 Anteckningar från lekplatsbesiktningen 

Annika Hallkvist och Mats Wallgren träffade två representanter från Simrishamns 
kommun på lekplatsen den 12 september för gemensam besiktning varvid de 
konstaterades att plattorna under lekredskapen behöver bytas eller läggas om. 
Byalagets önskemål framfördes:  
- fler cementplattor vid kortsidan av den nya boulebanan 
- lekredskap, bord och bänkar behöver oljas eller målas 
- det stora lekredskapet mitt i sanden används sparsamt och bör bytas mot ett 

mindre och/eller en studsmatta 
- ytterligare en rad med cementplattor längs med boulebanan så att sffor kan 

ställas där och då inte stå i vägen när gräset klipps 
Om Byalaget önskar en bod, krävs bygglov och ’upplåtelse’. 
Kommunens företrädare anser att önskemålen är rimliga men konstaterar att 
kommunen har en liten budget för ändamålet. Kommunen har inga bord eller 
bänkar som kan ställas på lekplatsen. 

  
      § 5     Rapport om Byakampen och spel i vinter 

10 byar på Österlen har deltagit i en uppskattad byakamp i boule under 
sommarhalvåret. Simris hamnade på en 8:e plats. Under vinterhalvåret kommer 
boulespel att äga rum på Simrishamns inomhusbana med tävlingar varannan 
måndag med start den 3 oktober. Tävlingsfria måndagar är banorna öppna för 
träningsspel. 
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      § 6 Trygghetsvandring 
Den planerade trygghetsvandringen i Simris har skjutits upp på obestämd tid – 
kommunen återkommer med tidsangivelse.  

 
      § 7 Österlen lyser – Julmarknad – Lucia - Nyårsafton 

Österlen lyser – byalaget kommer inte att anordna någonting men uppmanar via 
hemsidan, anslagstavlan och nyhetsbrev boende i Simris och Viarp att lysa upp 
sina trädgårdar med marschaller etc. 
Julmarknad – De nya ägarna till Simris Trädgård vill, tillsammans med byalaget, 
anordna en julmarknad förslagsvis den 3 och 4 december. På marknaden ges bybor 
i Simris och Viarp tillfälle att visa upp och sälja egentillverkade hantverk.  Ett antal 
personer i byarna har tillfrågats och visat intresse att ställa upp. Ett planeringsmöte 
mellan representanter från byalaget och Simris Trädgård är inplanerat till den 6 
oktober. En fråga att ta upp vid detta möte: Varför 2 dagar när det sannolikt finns 
konkurrens av fler julmarknader i närheten? 
Lucia – Lars Hägg kontaktar Lions för att få information om det planeras något 
Luciafirande i år där Simris kyrka skulle kunna ingå. 
Nyårsafton – byalaget anordnar inget men informerar via hemsida, anslagstavla 
och nyhetsbrev att Grams backe erbjuder en strålande utsikt över 
nyårsfyrverkerier. 

 
      § 8 Informationsbrev 

Vi bestämde att nästa nyhetsbrev med information om kommande aktiviteter 
skickas ut efter nästa styrelsemöte. 
 

      § 9 Övriga frågor 
Byalagets stadgar ska revideras; ett arbete som påbörjats av Johan Mannergren och 
som förhoppningsvis kan behandlas vid nästa styrelsemöte. 
Andreas undersöker till nästa möte om det finns en e-postadress kopplad till 
hemsidan. 

 
      § 9 Nästa styrelsemöte 
 Nästa möte äger rum tisdagen den 25 oktober kl 18.00 hos Lena 

Mötet avslutades och vi tackar Fredric och hans fru Emma för synnerligen god 
chokladkaka och gott kaffe! 

 
 
 
 
 
 
 Karin Lefvert   Lena Nydahl 
 Ordförande    sekreterare  


